
 

Inschrijving KvK: 41104048 
I: www.haagsebeemden.nl  |  X: www.x.com/haagsebeemden  |  Facebook: www.facebook.com/HaagseBeemden 

Secretariaat: 
Arenberglaan 444 

4822 ZV  Breda 
T. 076 – 5422571 

E. bekom@haagsebeemden.nl 

Verslag van de Algemene Vergadering van 25 september 2023 
 
Opening. 
Bij afwezigheid van de voorzitter opent Bert de vergadering en zal hij als gespreksleider optreden. 
 
Voorstellen nieuw bestuurslid. 
Theo Bosters stelt zich kort voor. Tot vorig jaar september was hij nog actief op de arbeidsmarkt. 
Via MooiWerk is hij bij het Bekom terecht gekomen. Hij ziet het wel zitten. 
 
Verkabeling 150 kV 
De boring tot de Moerlakenbrug is vrijwel klaar. Nu is de andere kant (vanaf Kroeten) aan de 
beurt. Volgend jaar worden de kabels gekoppeld. 
Er ontstaat een discussie over de schoonheid/lelijkheid van het portaal e.d. Er wordt het een en 
ander gedaan om dat wat aan het zicht te onttrekken.  
Op het diepste punt zit de kabel 20 meter onder de grond. Waar we nu nog een magneetveld van 
80 meter breed hebben is dat straks vrijwel geheel weg.  
 
Veranderen website. 
Theo laat met een korte presentatie zien hoe we de website een modernere “look and feel” willen 
geven. Aan de huidige site mankeert technisch niets, maar het kan allemaal wat 
logischer/gemakkelijker benaderbaar.  
Op de nieuwe site staat de actuele info aan de rechterzijde. Via links en submenu’s kan je sneller 
navigeren. Op de oude site liep altijd de header mee. Die is nu alleen nog op de homepage, op alle 
andere pagina’s verdwijnt de slider.  
Heeft de wijk nog wensen of tips? 

- Gevraagd wordt of de gebruiksvriendelijkheid blijft. Ja, die wordt zelfs beter. Is ook geschikt 
voor de telefoon en het tablet.  

- Wanneer gaat de vernieuwde site online? Dat gaat zeker nog vier weken duren, maar is voor 
het einde van het jaar rond. Heeft te maken met de data die moet worden omgezet. 

- Nu zijn er veel sites voor/over de Haagse Beemden. Eigenlijk zou alles op één punt bereikbaar 
moeten zijn. Hebben nu al een link naar de Site van HB Verbindt en de Facebookpagina. We 
gaan nadenken over hoe we dit beter in kunnen regelen. Hadden daarover al ideeën, maar 
door het vertrek van de wijkbeheerder (Jetze) is dat wat blijven liggen.  

- Berichtjes worden vaak herschreven waardoor de info niet meer klopt. Bekom herschrijft soms 
ook, vanwege de grootte van het persbericht. In die gevallen wordt het origineel altijd als 
download aangeboden.  

 
Vervolgens wordt nog wat doorgepraat over het versnipperen van informatiestromen en over de 
manieren waarop info tot de bewoners komt. 
 
Duikbootfestival. 
Wie de Stem heeft gelezen komt een hoop desinformatie tegen. Bert is geen voorzitter van 
Bekom. We hebben niet aangegeven tegen het festival te zijn. Wij hebben een klacht geschreven 
over de manier waarop het terrein is achtergebleven na het festival.  
Arjan Zonneveld (Wijkzaken gemeente Breda) is aanwezig om hierover te praten.  
De meningen over het gebruik van het gebied variëren nogal. De gemeente moet nogal 
balanceren op het slappe koord en kan het nooit iedereen naar de zin maken. Wel zal er beter 
gekeken moeten worden naar voorwaarden. Zo kijkt men in elk geval ook naar de suggestie van 
Bekom voor het gebruik van andere rijplaten.  
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Vervolgens wordt er nog kort gediscussieerd over wie nu meer en wie nu minder activiteiten in de 
wijk hebben wil, over wat overlast is en  of er überhaupt nog wel iets mogelijk is vanwege het 
aantal beschikbare geluidsminuten. 
 
Wat speelt er in de wijk? 
- Op het bedrijventerrein aan de Zinkstraat lijkt sprake van huizenbouw op een terrein van een 

bedrijf dat al langer weg is. 
Volgens aanwezigen is het bedrijf ernaast een ondernemer die Tiny houses maakt. Wellicht 
gebruikt die het terrein als opslag. Er is zeker geen woningbouw gepland. 

- Er is nog geen zicht op een definitieve beslissing op de vestiging van tijdelijke woningen. Er is 
een schrijven van omwonenden dat ze bezwaar zullen aantekenen. Verder wordt extra 
onderzoek gedaan naar o.a. ecologie.  
Gevraagd wordt de klankbordgroep van de voortgang (of het ontbreken van) op de hoogte te 
brengen. Arjan stuurt de projectleider een berichtje. 

- Opening van de Bezemsteel op 7 oktober. 
Wim legt op vraag van aanwezigen uit wat de Bezemsteel in houdt. 

- Groenstrook onder de 150 kV. Met wethouder Paul de Beer zijn destijds afspraken gemaakt 
over vergroening. Ook zijn de direct omwonenden geënquêteerd. Gezien de vele verschillende 
reacties is het gehele pakket aangeboden aan Tom Rozendaal van de Gemeente. Volgens Arjan 
is hij nog steeds het aanspreekpunt. Er ligt een stevige ambitie, maar men zoekt o.a. nog naar 
geld. De gemeente wil op termijn werken met een werkgroep. Omdat de kaders nog niet zijn 
geregeld is ook het oostelijk deel nog niet geënquêteerd. E.e.a. gaat nog een tijdje duren.  

 
Rondvraag 
Worden er verslagen gemaakt? 
De secretaris bevestigt dit en geeft aan dat die – als ze geaccordeerd zijn – op de website geplaats 
worden. De secretaris zal het verslag van de vorige bijeenkomst alsnog aanleveren t.b.v. de 
website. 
Zijn de wijkbeheerders wekelijks in de Bezemsteel? 
Wim legt uit dat op dinsdagmiddag de sociaal Wijkbeheerder aanwezig is. Op donderdag is de 
woningcorporatie er en op zaterdag is de repair-shop aanwezig. Een en ander is nog in opbouw, 
dus nog niet alles is ingevuld. Een en ander moet groeien. 
 
Sluiting 
Bert bedankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering.  
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